
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante  

konaného dňa  22. 11. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Program zasadnutia:  
  

Program zasadnutia:  
1. Informatívna správa o technickom stave Materskej školy - Óvoda, Sídl. Sever 

                                    2. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  
    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

                                       3. Rôzne  

 

Otvorenie:  

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie, privítal na zasadnutí komisie školstva MsZ všetkých 

prítomných a vysvetlil dôvod zvolenia komisie. 

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Informatívna správa o technickom stave Materskej školy - Óvoda, Sídl. Sever 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD.– informoval prítomných, že zo zasadnutia komisie sa ospravedlnili 

pán PhDr. Zsolt Fehér a pán Ing. Štefan Marczibányi. Zároveň požiadal Mgr. Lívia Geškovú – 

vedúcu  odd. spoločenských služieb o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že uvedená agenda je pod gesciou Odd. rozvoja, výstavby a 

spoločný stavebný úrad mesta a z toho dôvodu bola vedúca uvedeného oddelenia pozvaná na 

rokovanie. 

PaedDr. Peter Černý, PhD.– požiadal pani Mgr. Lívia Geškovú, aby zavolala na komisiu pani Evu 

Vašákovú, alebo Mgr. Ing. Slávku Veselú – vedúcu oddelenia rozvoja, výstavby a spoločný 

stavebný úrad. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že aktuálne sa vykonáva odhad závad, na ktorý je 

nadviazaný výpočet rozpočtu a verejná súťaž na rekonštrukciu a opravu budovy. V prípade, že tieto 

úkony prebehnú včas, by sa práce na budove mohli začať v priebehu februára až marca 2023 a budú 

trvať do konca aktuálneho školského roka. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa informoval, že odkedy sa vie o uvedených problémoch na budove 

škôlky. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že závady boli skryté a prejavili sa len prednedávnom. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa informoval, že kto je statik a či sa plánuje škôlka uzatvoriť počas 

prác celá. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že statiku kontroluje pán Kleiman a neplánuje sa 

uzatvorenie celej škôlky. Opravy sa budú vykonávať po častiach. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa vyjadril, že podľa jeho názoru sa tento stav budovy škôlky mal 

riešiť skôr a nečakať do poslednej chvíľky.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. – odovzdal slovo Mgr. Elvíre Tarovej. 

Mgr. Elvíra Tarová – sa vyjadrila, že od začiatku, ako nastúpila na pozíciu riaditeľky školy už 12 

rokov, žiadala mesto o opravu budovy školy, lebo závady na budove sú dlhodobé.  

Mgr. János Marsall – sa informoval, či je mesto pripravené na situáciu, že statik povie, že predsa 

treba zatvoriť školu. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že s tým sa nepočíta, lebo predbežné zistenia statika sú 

jasné a tie časti, ktoré bolo treba uzavrieť, už sa uzavreli. 

 

 

 



 

Mgr. Elvíra Tarová – sa informovala, že kto príde opraviť diery, ktoré urobili v stenách počas 

kontroly statického stavu stien. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že sa na to pozrie, či je to v rozpočte. 

Mgr. Elvíra Tarová – sa vyjadrila, že návrh pána primátora Petra Pašku, aby sa deti preložili do 

priestorov ZŠ Gejzu Dusíka sa nedá uskutočniť, lebo škola nemá dostatok priestorov. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol uznesenie:  

Žiadosť na vedenie mesta Galanta, aby v spolupráci s vedením MŠ informovali rodičov o situácii 

a požiadali rodičov, aby deti dávali do školy len na potrebný čas. 

 

Komisia školstva  MsZ na svojom zasadnutí jednomyseľne odsúhlasila žiadosť na vedenie 

mesta Galanta, aby v spolupráci s vedením Materskej školy - Óvoda, Sídl. Sever informovali 

rodičov o vzniknutej situácii a požiadali rodičov detí navštevujúcich školu, aby deti dávali do 

školy len na nevyhnutne potrebný čas. 

 

Mgr. Elvíra Tarová – sa vyjadrila, že v poobedňajších hodinách je problém s počtom detí na 

učiteľku v triedach. 

Mgr. János Marsall – sa informoval, či by vzniknutú situáciu nevyriešilo navýšenie počtu učiteliek 

v poobedňajších hodinách. 

Mgr. Elvíra Tarová – sa vyjadrila, že triedy sú plné a hygiena nedovolí väčší počet detí v triede 

a preto zvýšenie počtu učiteliek nie je riešenie.  

Mgr. Lívia Gešková – sa informovala, či Oddelenie rozvoja, výstavby a spoločný stavebný úrad 

má na rok 2022 a 2023 v rozpočte naplánované financie na projekt a opravu uvedenej škôlky. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že v rozpočte na 2022 a 2023 sú na to vyčlenené 

a naplánované financie v odhadovanej výške 100 000 €. 

Mgr. Lívia Gešková – informovala prítomných, že kapacity v škôlkach v meste Galanta sú 

naplnené na maximum a preto treba na oddelení výstavby riešiť aj projekty výstavby nových tried. 

Mgr. Ing. Slávka Veselá – sa vyjadrila, že sa na takýchto projektoch pracuje. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa informoval, že sú škôlky naplnené deťmi z Galanty, alebo aj 

z iných miest. 

Mgr. Lívia Gešková – sa vyjadrila, že všetky škôlky sú naplnené deťmi z Galanty, ako to káže 

zákon.  

PaedDr. Peter Černý, PhD. – informoval pána Mgr. Juraj Bottku, že čo sa zatiaľ prerokovalo do 

jeho príchodu. 

Mgr. Juraj Bottka – sa vyjadril, že v tých podmienkach, v ktorých deti v škôlke aktuálne sú, 

dlhodobo fungovať nemôžu. Je treba určiť riešenie a postup na opravu škôlky, aby sa stav dostal čo 

najrýchlejšie do normálu. Zároveň treba začať riešiť financovanie vybudovania nových tried z plánu 

obnovy. 

Mgr. Elvíra Tarová – požiadala, aby sa opravovaná časť odčlenila pevnou zátarasou, aby sa deti 

ani náhodou nedostali do týchto priestorov.  

Mgr. Juraj Bottka – požiadal o preposlanie oboch statických posudkov budovy škôlky. Zároveň sa 

vyjadril, že namiesto rozbiehania veľa projektov by sa malo oddelenie výstavby zamerať na 

dokončenie jedného projektu a to až do konca. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol uznesenie:  

Komisia školstva prerokovala havarijnú situáciu v MŠ – Óvoda, Sídl. Sever, zobrala na vedomie 

informácie o stave prác a žiada urýchlené riešenie vzniknutej situácie smerom k novému vedeniu 

mesta a ďalej žiada oddelenie rozvoja, výstavby a spoločný stavebný úrad pravidelne informovať 

Komisiu školstva o vykonaných krokoch. 

 

Komisia školstva prerokovala havarijnú situáciu v MŠ – Óvoda, Sídl. Sever, jednomyseľne 

zobrala na vedomie informácie o stave prác a žiada urýchlené riešenie vzniknutej situácie 

smerom k novému vedeniu mesta a ďalej žiada oddelenie rozvoja, výstavby a spoločný 

stavebný úrad pravidelne informovať Komisiu školstva o vykonaných krokoch. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Bod č. 2)  Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala prítomných, že na ZŠ Gejzu Dusíka vznikla 1. 11.2022 havária 

na odpadovej rúre a vodovode. Predložili žiadosť s tromi cenovými ponukami. Najnižšia cenová 

ponuka na opravu je vyčíslená na 4 668€. V Žiadosti je uvedené spolufinancovanie zo strany mesta 

vo výške 4500€ a zvyšnú časť doloží škola z vlastných zdrojov. V roku 2022 sa doteraz z rozpočtu 

na opravy schválenej MsZ Galanta na sumu 30 000€ čerpalo 8 600€. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol uznesenie:  

Komisia školstva schvaľuje pridelenie finančných prostriedkov pre Základnú školu Gejzu Dusíka 

na odstránenie havarijného stavu vo výške 4500 eur. 

 

Komisia školstva jednomyseľne schválila pridelenie finančných prostriedkov pre Základnú 

školu Gejzu Dusíka na odstránenie havarijného stavu vo výške 4500 eur. 

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – navrhol uznesenie:  

Komisia školstva schvaľuje pridelenie finančných prostriedkov pre MŠ – Óvoda, Sídl. Sever na 

odstránenie havarijného stavu vzniknutého počas odokrytia prasklín statikom v zmysle žiadosti 

riaditeľky uvedenej MŠ, ktorej súčasťou budú cenové ponuky. 

 

Komisia školstva jednomyseľne schválila pridelenie finančných prostriedkov pre MŠ – 

Óvoda, Sídl. Sever na odstránenie havarijného stavu vzniknutého počas odokrytia prasklín 

statikom v zmysle žiadosti riaditeľky uvedenej MŠ, ktorej súčasťou budú cenové ponuky. 

 

 

Bod č. 3) Rôzne 

 

Bez pripomienok 

 

Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť. Termín 

nasledujúceho zasadnutia sa bude konať v zmysle programu komisie. 

 

 

 

                      PaedDr. Peter Černý, PhD.  v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 23.11. 2022  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd 

 

 

 

 

 

 

 


